
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 1/2008 ze dne 7.1.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Šebek,  Hercik,  Křivánek, Michálková 
Omluveni: Kostial 
Ověřovatele zápisu: Hercik, Šebek 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání 

1) Sazba za práci na obecním majetku 
2) Pronájem pozemku od manželů Vávrových 
3) Dětské hřiště 
4) Drobná stavba p. Hladík 
5) Zpráva finančního a kontrolního výboru a přijatá opatření ke zprávám 
6) Rozpočet obce 
7) Inventarizace majetku 
8) Rozpočtové provizorium 
9) Neoprávněné oplocení obec. pozemku 
10) p. Peterka, popl.za svoz TKO 
11) Změna v užívání objektu 
12) PD na stavbu RD  

 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.1/1/2008 
ZO  
bere na vědomí a souhlasí  s programem jednání 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
Schválen program zasedání 
 
starosta obce předložil návrh na zvýšení odměny za práci vykonávanou pro obec Březí( úklid, 
hrabání sekání apod.) ze současných 70,- Kč na 80,- Kč na hodinu. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2/1/2008 
ZO 
souhlasí s návrhem na zvýšení hodinové sazby za práci na 80,- Kč. od 1.1.2008 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
p. starosta obce seznámil zastupitelstvo obce, že po dlouhodobých jednání s manželi 
Vávrovými dospěl k závěru, že jsou ochotni pronajmout poz.p.č.99 o výměře 366 m2 a poz 
ZE(PK) 101 o výměře 1370 m2, za 4 000,-Kč/rok 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.3/1/2008 
ZO  
souhlasí s pronájmem poz. p.č. 89 o výměře 366 m2 a poz. (pk) 101 o výměře 1370 m2 a to za 
cenu 4 000,- Kč za rok za oba pozemky na dobu 25 let, tedy v celkové výši 100 000,- Kč. 
Částka za pronájem bude vyplacena při uzavření nájemní smlouvy jednorázově 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
p. starosta po uzavření smlouvy navrhuje na poz. p.č.89 vybudovat dětské hřiště . Tento 
pozemek je dle územního plánu veden jako nezastavitelný území (biokoridor) a v současné 
době má předběžný souhlas s vybudováním dětského hřiště od odboru životního prostředí 
Městského úřadu v Říčanech. Na pozemku (PK) 101 navrhuje po mírném prořezání křovin a 



lehkým urovnáním povrchu provézt parkovou úpravu, kde by si zejména starší občané moli 
posedět. Současně by se zamezilo vzniku  nepovolené skládky. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/1/2008 
ZO 
 bere na vědomí návrh p. starosty a 
 souhlasí s vybudováním dětského hřiště a provedení parkové úpravy a 
 ukládá starostovi obce opatřit potřebná povolení a souhlasy  
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Pan René Hladík požádal o vyjádření ke drobné stavbě na pozemku p.č. 379/10 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.5/1/2008 
ZO 
 odkládá vyjádření k drobné stavbě až po místním šetření vzhledem k schválenému ÚP( 
maximální zastavěnost pozemku) 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Pan Hercik přednesl ZO zprávu finančního výboru ( zpráva uložena u obecního úřadu)  
Byly zjištěny  nedostatky týkající se způsobu hospodaření s majetkem obce a to na základě  
nájemních  smluv. Jedná se o nájem dvou restaurací, které jsou dále pronajímány. Není 
zřejmé, jaké výhody by u daného způsobu nájmů mohli plynout pro účelnou zprávu majetku 
či podporu neziskových aktivit v obci. Naopak zajištění údržby a oprav objektů jsou založeny 
na důvěře v osoby nájemce, jeho aktivitu při zprávě obecního majetku minimální možností ji 
zásadním způsobem řídit z pozice vlastníka. To se projevilo i v uplynulém roce. V restauraci 
U rybníku zatím neproběhly opravy, které je nezbytné zajistit. Splacení zápůjčky na opravu 
střechy, která měla být protihodnotou za několikaletý bezplatný nájem je stále nevyřešeno.  
Výběr poplatku probíhá řádně, výjimkou jsou dva neplatiči, kteří si nepřevzali písemné 
upozornění 
Finanční výbor navrhuje ukončení obou nájmů na restaurace dohodou a nové obeslání 
neplatičů, případné ústní jednání s těmito osobami na některém další zasedání ZO  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.6/1/2008 
ZO 
 souhlasí s navrženými změnami a 
ukládá starostovi obce obeslat FK Meteor Březí a SDH Březí a seznámit je s přijatým 
usnesením a ještě jednou obeslat neplatiče. 
hlasování. pro:  - 5, proti – 1, zdržel se – 0, 
 
starosta obce upozornil na nutnost vypracovat návrh rozpočtu na rok 2008 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.7/1/2008 
ZO  
bere na vědomí upozornění starosty a 
 ukládá p. Zdražilovi vypracovat návrh rozpočtu nejpozději do 15.2.2008 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
ZO byl předložen starostou obce příkaz k provedení inventarizace majetku za rok 2007 
 Usnesení zastupitelstva obce Březí č.8/1/2008 
ZO 
 schvaluje příkaz k provedení inventarizace za rok 2007 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 



Pan Zdražil předložil ZO návrh rozpočtového provizoria podle kterého bude obec Březí 
hospodařit do schválení nového rozpočtu, nejdéle však do 31.3.2008  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.9/1/2008 
ZO 
 schvaluje rozpočtové provizorium 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Dnešního dne se dostavil p. Chvála, který byl vyzván , aby uvolnil část neoprávněně 
oplocených pozemků p.č. 304/30 a poz.p.č.671/1. Pan Chvála nedokáže věrohodně obhájit , 
jak svůj pozemek oploti, nemá GP kde by byla vyznačena chata vystavěná na poz.p.č. 304/62. 
Bylo dohodnuto, že p. Chvála předloží zastupitelstvu obce nejpozději do 31.3.2008 GP pro 
zaměření poz.p.č.304/62 a poz. p.č.304/2 a zaměřená zastavěná plocha pod chatou na poz.p.č. 
304/62 
 
Pan Peterka, majitel pozemku p.č. 117/54, na kterém stojí chata ev.č. 62 byl vyzván dopisem , 
aby uhradil poplatek za svoz TKO v chatových osadách. P. Peterka prohlašuje, že na výše 
zmíněném pozemku žádná chata nestojí. Chata zde je asi z konce třicátých let a není zapsána 
v Katastru nemovitostí. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.10/1/2008 
ZO 
bere na vědomí oznámení p. Peterky a 
 souhlasí, aby p. Peterka byl pozván na OÚ Březí k projednání výše uvedené záležitosti a 
ukládá p. starostovi obeslat p. Peterku  
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Paní Hana Šťastná podala žádost o změnu užívání části objektu čp. 58 na provozování 
činnosti manikúra, pedikúra, solárium 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.11/1/2008 
ZO 
souhlasí se změnou užívání části objektu čp. 58 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Pan Houdl předložil PD na stavbu na RD na poz. p.č. 282/15.  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.12/1/2008 
ZO  
souhlasí s projektem na stavbu RD na poz.p.č.282/15 
hlasování. pro:  - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
 
 
Příští zasedání zastupitelstva obce Březí bude 22.1.2008 
 
 
 
 
Zapsala : Michálková Marcela                         Jednání skončeno: 20.50 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Zdeněk Hercik                  Augustin Oppl - starosta                                                            
                                               
                                   Ing. Václav Šebek  



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 2/2008 ze dne 22.1.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Šebek, Kostial, Michálková 
Omluveni: Křivánek, Hercik 
Ověřovatele zápisu: Hercik, Šebek 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 

1) Stavba RD p. Junek 
2) chata p. Agner 
3) Rozpočtové opatření č. 3 
4) Návrh rozpočtu na rok 2008 
5) Odstranění sloupů po telefoním vedení 
6)  Zpráva kontrolního výboru za 2 pololetí 2007   

 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.1/2/2008 
ZO 
bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání č. 2/2008 
hlasování. pro:  - 5, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Členové zastupitelstva obce zjistili, že pan Junek nepokračuje v dostavbě RD v souladu 
s dodatečným stavebním povolením. na toto protiprávní jednání byl upozorněn vedoucí 
Stavebního úřadu p. Pillvein, starostka města Říčan pí. Mrázová, pí. Svobodová, majitelka 
sousedního pozemku a  Krajský úřad Středočeského kraje, odbor stavební.  
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2/2/2008 
ZO 
 bere na vědomí informaci o dostavbě RD a 
ukládá starostovi obce vyvolat neprodleně nové řízení ohledně stavby. 
hlasování. pro:  - 5, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Členy ZO bylo zjištěno , že p. Agner, který požádal o drobnou stavbu ( dřevěná přístavba 
k chatě č. ev.38 tuto chatu odstranil celou a pravděpodobně se chystá vystavět chatu novou. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2/2/2008 
ZO 
bere na vědomí informaci o chatě č. E 38 a 
 ukládá pí. Michálkové obeslat p. Agnera aby se dostavil na obecní úřad k jednání ohledně 
činnosti kolem chaty č.E 38  
hlasování. pro:  - 5, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Pan Zdražil předložil ZO rozpočtové opatření č. 3  
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.3/2/2008 
ZO 
schvaluje RO č.3 
hlasování. pro:  - 5, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
P. Zdražil předložil ZO výpis z KN k 31.12.2007 dle kterého byly některé výměry pozemků 
dle nového měření změněny. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/2/2008 



ZO 
schvaluje úpravy ve výměrách pozemků dle výpisu z KN ke dni 31.12.2007. 
hlasování. pro:  - 5, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
P. Kostial předložil zprávu kontrolního výboru za druhé pololetí 2007 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.5/2/2008 
ZO  
bere na vědomí tuto zprávu a nedostatky uvedené v této zprávě budou zařazeny do  programu 
některého z následujících zasedání  
hlasování. pro:  - 5, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Pan Zdražil předložil návrh rozpočtu na rok 2008 a žádá zastupitelstvo, aby do příštího 
zasedání byly předloženy připomínky a návrhy  k tomuto návrhu rozpočtu. Starosta obce p. 
Oppl upozornil na stávající sloupy, které zbyly po vrchním vedení telefoních linek. 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č./2/2008 
ZO  
Bere na vědomí návrh rozpočtu a připomínku p. Oppla ohledně sloupů a 
ukládá starostovi obce obeslat fy Telefónika O2 se žádostí o odstranění sloupů 
hlasování. pro:  - 5, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
 
Příští zasedání bude v budově obecního úřadu dne 28.1.2008 od 18.00 hod. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala : Michálková Marcela                         Jednání skončeno: 20.00 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Otto Zdražil                  Augustin Oppl - starosta                                                            
                                               
                                   Martin Kostial  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 3/2008 ze dne 28.1.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Šebek, Kostial, Křivánek, Hercik 
Omluveni: Michálková 
Ověřovatele zápisu: Kostial, Šebek 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání: 

1) Poplatek za odvádění a čištění od. vod 
2) Nájemní vztah mezi obcí Březí FK Meteor Březí 
3) Různé 

 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.1/3/2008 
ZO 
bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání č. 3/2008 
hlasování. pro:   6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Starosta obce předložil kalkulaci stočného jak vychází ze skutečných nákladů za rok 2007. Na 
počet připojených osob vychází částka 916,- Kč. na 1 osobu 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2/3/2008 
ZO 
bere na vědomí informaci starosty 
 schvaluje stočné ve výši  800,- Kč. na osobu za rok 2007 s tím , že schodek ve výběru 
stočného zaplatí obec ze svého rozpočtu 
hlasování. pro:   4, proti – 1, zdržel se – 1, 
 
Veškeré poplatky ( svoz TKO, stočné, a poplatek ze psů) budou vybírány dne 11.2.2008 a 
18.2.2008 vždy od 18.00 v budově Obecního úřadu Březí  
 
FK Meteor Březí zaslal dopis , že nesouhlasí s ukončením nájemní smlouvy dohodou a žádá 
další jednání. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.3/3/2008 
ZO 
bere na vědomí dopis FK Meteor Březí a  
souhlasí s dalším jednáním na den 4.2.2008 od 18.15 hod. o ukončení nájemního vztahu. 
hlasování. pro:   6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
 
Různé: 
informace starosty. 
 
Žádost o zřízení autobusové zastávky byla společností ROPID postoupena Krajskému úřadu 
Středočeského kraje. 
 



V letošním roce má naše obec 7 dětí v předškolním věku, kteří musí absolvovat před 
nastoupením do 1 třídy 1 rok docházky do mateřské školy. Z toho budou dvě děti umístěny do 
školky v Uhříněvsi a ostatním se podařilo zajistit místa ve školkách v Říčanech.   
 
Byla obeslána Telefónika 02, a.s. aby odstranila sloupy po tel. vedení. 
 
Byl obeslán p. Peterka a p. Agner , aby se dostavili k jednání ohledně chat. 
 
Stavební úřad v Říčanech řeší případ nepovolené stavby na poz. p.č. 236/22 ( p. Junek). 
 
Byla zaslána žádost paní starostce Ing. Mrázové, aby byla opětovně projednána v Radě města 
žádost obce o napojení budoucího vodovodního řadu obce Březí v Pacově. V současné době 
došlo k majetkoprávnímu vyrovnání ohledně vodovodní čerpací stanice v Uhříněvsi a tato 
byla předána městu Praze.  
 
Pan Šebek a p. Hercik byli pověřeni převzetím části  nebytových prostor od SDH Březí , které 
byly využívány k provozování pohostinství. SDH Březí dnem 31.1.2008 končí desetiletá 
smlouva na nájem výše uvedených prostor. 
 
 
Příští zasedání zastupitelstva obce je 4.2.2008 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal : Augustin Oppl                                                          Jednání skončeno: 20.00 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Václav Šebek                                          Augustin Oppl - starosta                                                            
                                               
                                   Martin Kostial  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 4/2008 ze dne 4.2.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Šebek, Kostial, Křivánek,Michálková 
Omluveni: Hercik 
Ověřovatele zápisu: Kostial, Šebek 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání: 

1) Žádost o zařazení pozemku do ÚP pro výstavbu RD 
2) Dohoda mezi FK Meteor Březí a obcí o ukončení nájmu 
3) Pronájem nebytových prostor 

 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.1/4/2008 
ZO 
bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání č. 4/2008 
hlasování. pro:   6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Program jednání byl schválen 
 
Dne 28.1.2008 podala pí. Ryboňová, p. Vávra, pí.Vávrová, pí. Burešová, pí. Panýrková, pí. 
Prokopová, p. Týce, p. Stárek žádost o změnu územního plánu a zařazení jejich pozemků 
s využitím pro stavbu RD.  
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2/4/2008 
ZO  
bere na vědomí žádost výše zmíněných občanů a 
 souhlasí , aby jednotlivé žádosti byly uloženy na obecním úřadě a byly   řešeny v době kdy 
dojde 1 změně územního plánu. 
 
hlasování. pro:   6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Na výzvu zastupitelstva obce se dostavili zástupci FK Meteoru Březí k jednání o ukončení 
nájemního vztahu dohodou k budově č.p. 70 v k.ú. Březí. Bylo dohodnuto ukončení nájmu ke 
dni 31.3.2008.  
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.3/4/2008 
 
ZO  
schvaluje dohodu mezi zástupci FK Meteor Březí a obcí Březí o ukončení nájmu na budovu 
č.p. 70 v k.ú. Březí( restaurace U rybníku) ke dni 31.3.2008 
hlasování. pro:   5, proti –1, zdržel se – 0, 
 
Obec Březí oznámila záměr pronajmout část nebytových prostor v přízemí budovy č.p. 101( 
obecní úřad), záměr zveřejněn od 15.1.2008 do 30.1.2008. Do dnešního dne došly dvě žádosti 
o pronájem a to p. Jiří Závěta a p. Jaroslav Rezek.Místostarosta Šebek přednesl návrh, zda by 
zde nemohla býti zřízena školka. Tento návrh byl vyloučen z jednání z důvodu 
nedostatečných prostor a bez zázemí( zahrada a pod.) 



Návrh nájmu je 5 500,- Kč. měsíčně na dobu neurčitou . 
 
ZO posoudilo obě žádosti a rozhodlo pronajmout nebytové prostory p. Jaroslavu Rezkovi. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/4/2008 
  
ZO 
schvaluje pronajmout nebytové prostory v přízemí budovy obecního úřadu Březí p. Jaroslavu 
rezkovi na dobu neurčitou s výší nájmu 5 500,- Kč. /měsíc a 
ukládá starostovi obce uzavřít s p. Rezkem nájemní smlouvu 
hlasování. pro:   4, proti –1, zdržel se – 1, 
 
Příští zasedání zastupitelstva obce je 25.2.2008 od 18.00 hod. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                                Jednání skončeno: 20.15 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Václav Šebek                                          Augustin Oppl - starosta                                                            
                                               
                                   Martin Kostial  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 5/2008 ze dne 25.2.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, , Křivánek,Michálková, Kostial 
Omluveni: Hercik, Šebek 
Ověřovatele zápisu: Zdražil, Oppl 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání:  

1. Urovnání vlastnického vztahu k části pozemku p.č. 73/1 
2. Privatizace LDN Vojkov 
3. Oprava komunikace poz.p.č. 657/1 
4. Skartace tiskopisů starších pěti let 

 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.1/5/2008 
ZO 
bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání č. 5/2008 
hlasování. pro:   4, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Program jednání byl schválen. 
 
 
8.2.2008 došel dopis od pí. Brigity Bandasové v kterém uvádí, že dne 14.5.1974 spolu 
s manželem Hynkem Bandasem koupili část parcely p.č. 73/1 o výměře 200 m2.  Doklad o 
zaplacení části pozemku přiložen. Z přiložené kupní smlouvy je zřejmé , že pozemek kupoval 
pouze p. Hynek Bandas.  
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2/5/2008 
ZO 
bere na vědomí dopis pí. Bandasové a 
požaduje doplnit GP pro rozdělení parcely, souhlas s dělením pozemku p.č. 73/1 a výsledek 
dědického řízení z kterého je zřejmé, že byla zděděna část poz. p.č.73/1 o výměře 200 m2. 
hlasování: pro: 4 proti – 0, zdržel se - 0 
 
Byl požádán Krajský úřad středočeského  kraje o opravu komunikace parc.č. 657/1. Bylo nám 
sděleno, že tato komunikace je spojnicí mezi dvěma silnicemi 3. třídy č. 10174 a 10175, ale 
není zařazena mezi silnice 3. třídy. Obcí prochází ještě další silnice třetí třídy č. 10176. 
Dopravní obslužnost je tedy pro většinu místních obyvatel zajištěna dostatečně včetně zimní 
údržby. Komunikace na parcele 657/1 není zařazena do sítě krajských komunikací II a III 
třídy, tudíž je místní komunikací nehledě na vlastnictví pozemku. Pokud obec požádá, bude jí 
výše zmíněný pozemek předán do vlastnictví. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/5/2008 
ZO 
nesouhlasí s převedením komunikace na pozemku 657/1 v současném havarijním stavu do 
svého majetku a bude dále usilovat o opravu této komunikace. 
hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0¨ 
 



 
Byl projednán dopis OÚ Tehovec o privatizaci LDN Vojkov. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/5/2008 
ZO plně podpoří snahu obce Tehovec získat do majetku obce LDN Vojkov. 
hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Ing. Oto Zdražil dal návrh na skartaci dokumentace starší 5 let. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/5/2008 
ZO souhlasí s návrhem Ing. Zdražila. 
hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
. 
 
 
 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                                Jednání skončeno: 20.15 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Oto Zdražil                                          Augustin Oppl - starosta                                                            
                                  Augustin Oppl                                                                   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 6/2008 ze dne 31.3.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, , Michálková, Kostial.Hercik, Šebek 
Omluveni: Křivánek 
Ověřovatele zápisu: Kostial, Šebek 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání:  

1. Pronájem restaurace U rybníku. 
2. Rozpočet obce – schválení 
3. Smlouva s CDC,a.s. 
4. MAS Říčansko 
5. Změna ÚP č.1 obce Křenice 
6. Žádost o odkup pozemku 
7. Nabídka na zhotovení pohlednice 
8. Žádost o stanovisko k PD – změna stavby před jejím dokončením 
9. Umístění zrcadla v zatáčce směr Babice 
10. Informace o hospodaření obce za rok 2007 

 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.1/6/2008 
ZO 
bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání č. 6/2008 
hlasování. pro -  6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Program jednání byl schválen. 
 
Starosta obce seznámil členy zastupitelstva obce s jedinou podanou žádostí o pronájem 
restaurace U rybníku a to pí. Danou Holubovou. Jedná se o pronájem budovy obč. 
vybavenosti č.p. 70 a pozemek před budovou č. 70/23.Navrhuje částku za pronájem ve výši 
jaká byla dosud tj. 15 000,- Kč. + 1 500,- Kč stočné za měsíc. Záměr obce pronajmout 
restauraci byl zveřejněn na úřední desce od 8.3.2008 do 21.3.2008 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2/6/2008 
ZO 
souhlasí s pronájmem restaurace U rybníku a poz. p.č. 70/23 oba v k.ú. Březí za cenu nájmu 
15 000,- Kč a 1 5000,- Kč za stočné 
hlasování. pro:  6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
p. Zdražil předložil návrh finančního rozpočtu na rok 2008. Tento návrh byl zveřejněn na úř. 
desce od 20.2.2008 do 6.3.2008. K tomuto návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky ani 
požadavky. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.3/6/2008 
ZO 
bere na vědomí a  
schvaluje návrh rozpočtu na rok 2008 . 
hlasování. pro -  6, proti – 0, zdržel se – 0, 



 
ZO projednalo projednalo předložený návrh smlouvy se společností CDC, a.s. a nesouhlasí 
s takto podanou smlouvou a požaduje další jednání na den 7.4.2008 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/6/2008 
ZO 
souhlasí s navrženým jednáním se společností CDC na den 7.4.2008 
hlasování. pro -  6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
 
Starostou obce byla předložena ZO činnost regionu  MAS Říčansko. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.5/6/2008 
ZO  

1. souhlasí s činností MAS Říčansko 
2. ZO je seznámeno se strategickým plánem rozvoje Leader pro region  MAS Říčansko. 

 
hlasování. pro -   6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
ZO obce byla předložena změna č.1 územního plánu obce Křenice 
 
Pí. B. Bandasová podala žádost o odkoupení části poz. p.č. 73/1 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.7/6/2008 
ZO  
v současné době nebude obec prodávat část poz.p.č. 73/1 do doby , kdy pí. B. Bandasová 
nepředloží ZO závěr dědického řízení, že zdědila část poz.p.č.73/1 po p.H. Bandasovi a že je 
jediným dědicem části předmětného pozemku. 
hlasování. pro - 6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Na obecní úřad došla nabídka na zhotovení pohlednic obce Březí 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.8/6/2008 
ZO  
odkládá rozhodnutí na zhotovení pohlednic na některé další zasedání 
hlasování: pro -  6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Architektonickou kanceláří byla podána žádost o stanovisko k dokumentaci změny stavby 
před dokončením pro stavbu „ Kanceláře Oresi Březí“ 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č./9/6/2008 
ZO 
nesouhlasí se změnou jak je navržena v PD 
hlasování. pro -   6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
starosta obce navrhuje pro zvýšení bezpečnosti silničního provozu osadit zatáčku s obce 
směrem na Babice  zrcadlem 
 



Usnesení zastupitelstva obce Březí č./10/6/2008 
ZO 
bere na vědomí návrh starosty a pověřuje ho jednáním s dotčenými orgány. V krajním případě 
by obec zrcadlo instalovala na vlastí náklady.  
hlasování. pro:  6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
 
p. zdražil seznámil ZO se zápisem s provedené kontroly hospodaření 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č./11/6/2008 
ZO 
bere na vědomí zápis s provedené kontroly hospodaření a  
ukládá p. Zdražilovi vypracovat závěrečný účet a vyvěsit ho nejpozději 7.4.2008 do  
hlasování. pro:  6, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
 
 
Příští zasedání zastupitelstva obce je 7.4.2008 
 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                                Jednání skončeno: 20.30 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Václav Šebek                                          Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Martin Kostial 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 7/2008 ze dne 7.4.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Hercik, Šebek 
Omluveni: Michálková, Kostial 
Ověřovatele zápisu: Hercik, Šebek 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání:  
 

1. Dořešit výstavbu vodovodu a její financování 
2. Úprava hodinové sazby za veřejně prospěšné práce 
3. Spoluúčast obce na případné opravy čerpací stanice odpadních vod v restauraci U 

rybníku. 
4. rezignace p. Křivánka 
5. Příspěvek na pálení čarodějnic 
6. PD na ing. sítě na komunikaci poz. p.č. 288/18 a 288/57 
7. informace ke dni dětí  

 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.1/7/2008 
ZO 
bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání č. 7/2008 
hlasování. pro -  4, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Dnešního dne se dostavily k jednání o stavbě vodovodu a jeho financování zástupci 
společnosti CDC, a.s. p. Orosz a p. Novák.Jednání s touto společností probíhá již několik let 
bez valného úspěchu. Společnost v minulosti předložila dva návrhy smluv na financování 
vodovodu, ale žádný z nich nebyl přijatelný pro obec Březí a proto zastupitelstvo obce 
předložilo dva návrhy, jak vodovod zainvestovat. 
 Varianta č.1 

• Společnost CDC, a.s. odprodá obci Březí cca 1,5 ha pozemku za cenu orné půdy ( 
úřední odhad). Pozemek musí být přímo  dostupný s komunikace, aby bylo možno na 
něm vybudovat ing. sítě a byla k němu přímá přístupová cesta Na pozemku nesmí být 
žádná zástavní smlouva ani nesmí být jinak omezeny jeho vlastnická práva 

• společnost odprodá obci veškerou PD , kterou má k výstavbě vodovodu za skutečnou 
pořizovací cenu ( předložit faktury) 

• ZO do 15 ti dnů po zapsání výše zmiňovaného pozemku Katastrálním úřadem na LV 
obce Březí odsouhlasí zadání změny č.1 územního plánu obce Březí a pozemky 
společnosti CDC zařadí do této změny 

• pokud tak neučiní ZO, obec Březí vrátí pozemky společnosti CDC 
• obec Březí postaví vodovod na vlastní náklady bez účasti a iniciativy společnosti CDC 

až na hranice poz. společnosti 
 
Varianta č.2 
 

• Společnost CDC zástavní smlouvou zastaví cca 1,5 ha pozemku ve prospěch obce 
Březí. Pozemek musí být dostupný s komunikace a nesmí být zatížen žádnou 
smlouvou ani nesmí být jinak omezena vlastnická práva 



• ZO do 15 ti dnů po zaregistrování zástavní smlouvy  Katastrálním úřadem obce 
Březí odsouhlasí zadání změny č.1 územního plánu obce Březí a pozemky 
společnosti CDC zařadí do této změny 

• pokud ZO do 15 ti dnů po zaregistrování zástavní smlouvy  neodsouhlasí změnu 
územního plánu zástavní smlouva se zruší 

• ode dne otevření územního plánu obce Březí společnost CDC postaví na vlastní 
náklady bez účasti obce vodovod ( přivaděč, přečerpávací stanici, rozvod po obci 
dle PD, přivedení vody až k pozemkům společnosti) 

• nebude-li vodovod do dvou let postaven( nabytí právní moci kolaudačního 
rozhodnutí) propadá zastavený pozemek včetně rozestavěného vodovodu ve 
prospěch obce Březí bez ohledu v jaké fázi se rozestavěnost vodovodu nachází( 
upřesnit v zástavní smlouvě) 

• po kolaudaci bude vodovod bezplatně převeden obci 
 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2/7/2008 
ZO 
bere na vědomí oba návrhy na financování vodovodu a ukládá starostovi obce písemně 
informovat společnost CDC s oběma návrhy nejpozději do 9.4.2008 s tím že spol. CDC 
vyjádří do 25.4.2008 
hlasování. pro -  4, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Starosta obce předložil návrh na zvýšení hodinové sazby na veřejně prospěšné práce z 80,- 
Kč. na 90,- Kč.  
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.3/7/2008 
ZO 
souhlasí s úpravou hod. sazby na veřejně prospěšné práce na 90,- Kč .na hodinu 
hlasování. pro -  4, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Pí.Holubová, nájemce restaurace U rybníků při podpisu smlouvy požaduje upravit článek 5.12 
smlouvy ( případné opravy čerpací stanice od. vod hradí nájemce)  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4/7/2008 
ZO 
projednalo žádost pí. Holubové a souhlasí s úpravou čl. 5.12 „ na případných opravách 
čerpací stanice od. vod se podílí obec 30%“   
hlasování. pro -  4, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Starosta obce seznámil členy zastupitelstva obce s dopisem v kterém  p. Křivánek oznamuje 
rezignaci na funkci člena zastupitelstva obce Březí 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.5/7/2008 
ZO 
bere na vědomí rezignaci p. Křivánka a  
souhlasí s ukončením vyplácení odměn p. Křivánkovi jako členu ZO od 1.4.2008 
hlasování. pro -  4, proti – 0, zdržel se – 0, 
 



Starosta obce předložil návrh finančního příspěvku dětem do 15 ti let na pálení čarodějnic dne 
30.4.2008 u OÚ Březí. ZO s tímto návrhem nesouhlasí, čeká nás dětský den a ani výstavba 
hřiště nebude lacinou záležitostí. Po diskusi vzal starosta návrh zpět . 
Dne 7.4.2008 předložil p. Křížek a p. Hrubý PD na výstavbu ing. sítí včetně komunikace 
v lokalitě „Na obecním“ vypracovanou Ing. Pytelkou 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.6/7/2008 
ZO 
projednalo předloženou PD na výstavbu kanalizačního řadu, vodovodního řadu, plynovodu a 
komunikace. Po konzultaci některých bodů v předložené PD s Ing. Pytelkou ZO 
souhlasí  s předloženou PD 
hlasování. pro -  4, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
p. Hercik podal informaci ke dni dětí. V současné době jedná pí. Herciková asi se čtyřmi 
občany, kteří jsou ochotni pomoci. Je třeba dojednat S FK Meteor Březí zapůjčení kabin, 
zajištění el. proudu, vody,dojednat na pevný termín volné hřiště ( v případě deště náhradní 
termín) Zapojit do této akce místní podnikatele ( možnost sponzorského daru)  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.7/7/2008 
ZO 
bere na vědomí informaci p. Hercika a na příštím zasedání ZO budou zadány jednotlivé 
úkoly, které je nutné splnit ke zdárnému průběhu dětského dne 
hlasování. pro -  4, proti – 0, zdržel se – 0, 
 
Příští zasedání ZO bude 21.4.2008 od 18.00 hod. 
 
 
 
Zapsal : Augustin Oppl                                                         Jednání skončeno: 20.30 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Václav Šebek                                          Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Ing. Zdeněk Hercik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 8/2008 ze dne 28.4.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Hercik, Šebek,Míchálková,Kostial 
Omluveni:  
Ověřovatele zápisu: Hercik, Šebek 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání:  
 

1) Závěrečný účet obce 
2) Žádost o stanovisko ve věci vydání stavebního povolení ( Josef Vobořil) 
3) Informace starosty 

 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/8/2008 
 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Závěrečný účet obce byl vyvěšen od 7.4.2008 do 23.4.2008. 6ádné připomínky od občanů 
nedošly. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.2 /8/2008 
ZO bere na vědomí a schvaluje závěrečný účet obce bez výhrad 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Dne 28.4.2008 podal p. J. Vobořil žádost o stanovisko ve věci vydání stavebního povolení na 
stavbu RD na poz. p.č. 238/2 v k.ú. Březí. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/8/2008 
Žádost projednána ZO . Pozemek na stavbu RD dle úz. plánu je určen k výstavbě RD a  
předložená projektová dokumentace je v souladu s ÚP.ZO souhlasí s výstavbou RD. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce informoval ZO o případu převodu části poz. p.č. 73/1, kde pí. Brigita 
Bandasová  
do dnešního dne nepředložila potřebné doklady nutné k převodu nemovitosti 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.4 /8/2008 
ZO obce bere na vědomí informaci starosty a souhlasí s postupem starosty a doporučuje 
nepodnikat žádné další kroky  dokud nebudou předloženy veškeré potřebné doklady. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Dále starosta oznámil přidělení dotace z POV ve výši 134.- Kč.  
 
Příští zasedání ZO bude 12.5.2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                                Jednání skončeno: 19.30 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Václav Šebek                                          Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Ing. Zdeněk Hercik 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 9/2008 ze dne 12.5.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Hercik, Šebek,Míchálková,Kostial 
Omluveni:  
Ověřovatele zápisu: Hercik, Oppl 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání: 

1) Nabídka na zvýšení oxygenční kapacity ČOV 
2) Zahájení projednání návrhu 1. změny územního plánu obce Sluštice  
3) Žádost zástupce chatařů p. Strnada o opravu mostku u koupaliště 
4) Rozpočtový výhled na roky 2009 – 2013 
5) Program na obnovu rozvoje venkova na rok 2008 – 2012 
6) Vodovod Březí 

 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/9/2008 
 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Jelikož ČOV Březí je v provozu již 7 rok a za tuto dobu nebyla provedena žádná obnova 
zařízení a v současné době došlo k navýšení počtu napojených osob na ČOV, bylo navrženo 
starostou obce po konzultaci s odpov. zást. provozovatele provést úpravy na ČOV v celkové 
výši cca 250 000,- Kč. 
 Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/9/2008 
 
ZO souhlasí s fin. nabídkou na zvýšení oxigenační kapacity aerace ČOV v celkové hodnotě 
cca 250 000 ,- Kč. a ukládá starostovi vypracování písemné objednávky u fy. BVS Aqua, 
s.r.o.  
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Obec Březí obdržela oznámení o zahájení projednání návrhu 1 změny územního plánu obce 
Sluštice 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/9/2008 
ZO bere na vědomí toto oznámení. ze strany obce Březí není námitek k tomuto návrhu  
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Zástupce osady SOBÚ p. Strnad upozornil na havarijní stav mostku u koupaliště v místě 
nátoku do rybníku 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/9/2008 
Na dotčeném místě bude provedeno místní šetření a bude dále postupováno v součinnosti 
s osadou SOBÚ a Povodím Labe. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 



p. Zdražil předložil zast. obce rozpočtový výhled na rok 2009 – 2013  
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/9/2008 
ZO se seznámilo s tímto rozpočtovým výhledem, nemá k němu připomínek a schvaluje tento 
rozpočtový výhled bez výhrad. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Dnešního dne byl ZO předložen návrh program na obnovu rozvoje venkovana rok 2008 - 
2012 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 6/9/2008 
Předložený návrh byl projednán a ZO bere na vědomí a schvaluje tento návrh na rok 2008 - 
2012  
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Spol. CDC Credit ,a.s. oznámila dne 21.4.2008, že přistupuje na variantu č.1 navrhovanou 
v UZO č.2/7/2008 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 7/9/2008 
ZO bere na vědomí tuto informaci a pověřuje starostu p.Oppla a místostarostu p. Šebka 
k dalšímu jednání k realizaci této navržené varianty 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Příští zasedání ZO bude 2.6.2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                                Jednání skončeno: 19.50 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Zdeněk Hercik                                          Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Augustin Oppl 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 10/2008 ze dne 2.6.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Hercik, Šebek,Míchálková,Kostial 
Omluveni:  
Ověřovatele zápisu: Hercik, Kostial 
Jednání zahájeno: 18.15hod. 
 
Program jednání: 
 

1) Žádost p. Paška 
2) Žádost p. Strnadela 
3) Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
4) Žádost pí. B. Bandasové 
5) Oznámení o zahájení řízení 
6) Žádost k vyjádření udělení licence 
7) Žádost pí Jírové 

 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/10/2008 
 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
p. Pašek žádá o povolení výkopu pro el. přípojku po poz. PK 102/5 ( majetek obce) 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/10/2008 
ZO projednalo tuto žádost a požaduje předložení PD  a žádost o stavební povolení 
 
 
 
Pan Strnadel podal žádost o možnost výstavby RD na poz. p.č. 104. v k.ú. Březí 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/10/2008 
Poz. p.č. 104 v současné době není zahrnut ve schváleném úz. plánu pro jakoukoliv vystavbu 
a tak ani výstavba RD na výše zmíněném pozemku není možná 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Firmou ČEZ byla obci předložena smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene na 
uložení sítí do poz. p.č. 642/1 za úplatu 85 000,- Kč. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/10/2008 
ZO souhlasí s podpisem smlouvy  
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
 
Paní B. Bandasová opět zaslala dopis, kterým se domáhá zápisu části poz. p.č. 73/1 ačkoliv již 
několikráte byla vyzvána k dodání podkladů , tak aby tento převod byl možný. Starosta obce 
se tel.spojil s pí. Bandasovou a opětovně jí vysvětlil jak má postupovat dále , aby bylo možné 
tento pozemek na ní přepsat.  



 
Městským úřadem v Říčanech bylo zahájeno řízení na odstranění dvou nepovolených vodních 
děl na pozemcích PK 100 a PK 173 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.5/10/2008 
ZO bere na vědomí toto řízení a ukládá starostovi obce se zúčastnit tohoto jednání. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Firma Connex Praha předložila žádost o udělení licence na provoz linky PID 497 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.6/10/2008 
ZO souhlasí s udělením licence 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Pí. Jírová podala žádost o vyjádření ke stavbě RD na pozm p.č. 288/23 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.7/10/2008 
Předložená PD ke stavbě RD na výše zmíněném poz. je v souladu s úz. plánem obce Březí. 
Zastavěnost pozemku včetně zpevněných ploch je v souladu s Ú R. ZO souhlasí se stavbou 
RD . 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
 
 
Příští zasedání ZO bude 30.6.2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                                Jednání skončeno: 20.30 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Zdeněk Hercik                                          Augustin Oppl - starosta                                                       
                                   Martin Kostial 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 11/2008 ze dne 30.6.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Hercik, Šebek,Míchálková,Kostial 
Omluveni:  
Ověřovatele zápisu: Zdražil, Michálková 
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
 
Program jednání: 

1) Návrh kupní smlouvy CDC – obec Březí 
2) Žádost p. Křivánka 
3) Žádost o zařazení poz. do úz. plánu 

 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/11/2008 
 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
ZO byl předložen návrh kupní smlouvy na koupi poz. od CDC ,a.s. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/11/2008 
ZO se seznámilo s předloženým návrhem kupní smlouvy. Po doplnění základních údajů o 
prodávajícím a údajů ze znaleckého posudku a s případnými připomínkami bude vráceno 
JUDr Holubové ke konečného dopracování. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Pan Křivánek podal žádost o úhradu opravy kanalizační přípojky 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/11/2008 
Porucha vzniklá na kanalizační přípojce k DČS k nemovitosti č.p.58 vznikla při opětovném 
obnovení dodávky el. energie při jejím výpadku. Hlavní kanalizační řad byl v pořádku a obec 
Březí nenese žádnou vinu na poruše a nebude se podílet na úhradě nákladů. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
dne 6.6.2008 došla žádost p. Čadila (č.j.114/08)o zařazení poz. p.č.279/1 do úz. plánu obce 
Březí pro stavbu 1 RD. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/11/2008 
ZO bere na vědomí žádost p. Čadila a tato bude řešena při návrhu zadání první změny úz. 
plánu. Žádost je v současné době uložena u obecního úřadu Březí 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Příští zasedání ZO bude 7.7.2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Martin Kostial                                                               Jednání skončeno:19.30 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing.Otto Zdražil                                         Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Marcela Michálková 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 12/2008 ze dne 7.7.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Hercik, Šebek,Kostial 
Omluveni: Michálková 
Ověřovatele zápisu: Šebek, Kostial  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
 
Program jednání: 

1) Smlouva s p. Grézlem a cenová nabídka 
2) Odkup pozemku 391/3 
3) Žádost o určení stočného 
4) Schválení odkupu dokumentace k výstavbě vodovodu 
5) Finanční vyrovnání FK Meteor Březí 
6) Encyklopedie Středočeského kraje 

 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/12/2008 
 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Pan Grézl prostřednictvím starosty dodal návrh smlouvy o dílo a cenovou nabídku na opravu 
dešť. kanalizace a výstavbu schodiště na poz. p.č.647/5. Návrh cekové ceny za dílo je 
395 031.- Kč. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/12/2008 
Po projednání a prostudování smlouvy o dílo a cenové nabídky souhlasí ZO předloženou 
smlouvou a cenovou nabídkou a pověřuje starostu obce podepsáním této smlouvy. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce předložil ZO znalecký posudek č. 739 – 23/08 na určení ceny pozemku 
p.č.391/3.Výsledná cena poz. je 378 800,- Kč 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/12/2008 
ZO bere na vědomí znalecký posudek a souhlasí s odkupem pozemku p.č. 391/3 za cenu 
uvedenou ve znaleckém posudku od spol. CDC Credit, a.s. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Paní Hana Šťastná podala žádost o určení výše stočného pro nově vzniklou provozovnu 
kadeřnictví v č.p. 58 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/12/2008 
ZO určuje výši stočného vzhledem k velikosti provozovny a podpory podnikání v obci jako 
stočné Za 1 EO, to je v současné době 800,- Kč. /rok  
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/12/2008 
Vzhledem k tomu, že do dnešního dne nebyly dodány podklady pro odkup PD ke stavbě 
vodovodu odkládá ZO tuto věc do doby dodání podkladů.  
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 



 
Dne 1.4.2008 byl ukončen nájemní vztah mezi obcí Březí  FK Meteor Březí. Do dnešního dne 
nebyl FK Meteor Březí vypořádán účet fondu oprav , který byl určen na opravy budovy 
restaurace u Rybníku. 
 Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 6/12/2008 
 ZO pověřuje p. Hercíka a p. Oppla, aby obeslali FK Meteor Březí s žádostí o vyúčtování 
tohoto fondu oprav a případné zbylé finanční prostředky převedli na účet obce.  
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Starosta obce oznámil, zastupitelstvo obce s nabídkou od firmy „ Proxima“ na prezentaci obce 
v enciklopedii Středočeského kraje za částku 5 000,- kč. bez DPH ( 1 stránka A4) 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 7/12/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s nabídkou od firmy „ Proxima“ a pověřuje starostu obce 
podepsáním příslušné smlouvy a vypracováním prezentace obce dle podkladů. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
 
Příští zasedání ZO bude 21.7.2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Martin Kostial                                                               Jednání skončeno:19.55 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing.Otto Zdražil                                         Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Ing. Václav Šebek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 13/2008 ze dne 21.7.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Hercik, Šebek, Michálková 
Omluveni: Kostial 
Ověřovatele zápisu: Hercik, Zdaržil  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
 
Program jednání: 

1. Žádost p. Píši  
2. Dokumentace k vodovodu 
3. Žádost pí. Polákové o odstranění stromu 
4. Žádost o zařazení pozemku do úz. plánu p. Strnadel a pí. Javůrkové 
5. Návrh na uzavření obecního úřadu v době dovolených 

 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/13/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce předložil žádost p. Píši a spol. o opravu příjezdové komunikace do chatové 
osady „ Podskalí“  a vybudování osvětlení 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/13/2008 
ZO projednalo žádost. Komunikace byla v minulých týdnech provizorně opravena asfaltovým 
recyklátem. Obec v současné době nemá volné finanční prostředky a vzhledem k tomu, že se 
plánuje položení kanalizačního řadu by byla případná oprava neekonomická. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Společnost CDC a.s. předala veškerou PD včetně geodetického zaměření obce a informovala 
obec o skutečnosti, že odprodej pozemku 391/3 není v současné době možný. majoritní 
vlastník akcií p. Zach se nezdržuje v republice a v případě koupi pozemku by obec o něj 
mohla přijít. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/13/2008 
ZO vzhledem k vzniklé situaci odkládá rozhodnutí o odkupu na některé příští zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Paní Poláková podala žádost o odstranění staré strouchnivělé vrby rostoucí na obecním 
pozemku, která zasahuje nad její chatu a hrozí akutní zřícení a poškození nemovitosti. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/13/2008 
ZO bere na vědomí žádost o odstranění stromu a souhlasí s odstraněním na náklady pí. 
Polákové. Starosta obc e zajistí potřebné povolení ke kácení. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Pan Strnadel podal žádost o zařazení poz. p.č. 104 do úz. plánu a pí. Javůrková žádost o 
zařazení poz. p.č. 113/2 do úz. plánu  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/13/2008 
ZO bere na vědomí obě žádosti, ukládá je a budou řešeny při zadání návrhu první změny úz. 
plánu.  
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 



 
Starosta obce předložil ZO návrh na uzavření obecního úřadu v době dovolené 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 6/13/2008 
ZO souhlasí s uzavřením obecní úřadu v době dovolené a to od 28.7. 2008 do 11.8.2008. 
Normální úřední den bude 18.8.2008 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce informoval  ZO , že byla podepsána smlouva se Středočeským krajem na 
neinvestiční dotaci z POV. 
 
 
 
 
 
 
Příští zasedání ZO bude 25.8.2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Martin Kostial                                                               Jednání skončeno:20.15 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing.Otto Zdražil                                         Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Ing. Zdeněk Hercik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 14/2008 ze dne 25.8.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil, Hercik, Šebek, Michálková, Kostial 
Omluveni:  
Ověřovatele zápisu: Hercik, Zdaržil  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
 
Program jednání: 
 

1. Nájemní smlouva na hřiště pro FK Meteor Březí 
2. Dopis od FK Meteor Březí 
3. Provozní řád dětského hřiště 
4. Dotaz na kanalizaci, pí. Švíbková 
5. Žádost o oplocení pozemku 
6. Koupě notebooku 

 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/14/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
FK Meteor Březí vrátilo nájemní smlouvu do níž byly  zapracovány další podmínky nájmu. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/14/2008 
ZO rozhodlo, že připomínky FK Meteor Březí jsou irevelantní a jako návrh nájemní smlouvy 
bude opět poslán původní návrh. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Obec obdržela dopis od FK Meteor Březí ohledně vyrovnání účtu fondu oprav. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/14/2008 
ZO bere na vědomí dopis FK Meteor Březí a vzniklá situace bude řešena na některém dalším 
zasedání zastupitelstva 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce upozornil členy zast. , že je třeba vypracovat provozní řád dětského hřiště 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/14/2008 
ZO pověřuje p. Hercíka vypracováním provozního řádu dětského hřiště. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Sl. Michala Švíbková podala žádost o finanční příspěvek na kanalizační přípojku.  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/14/2006 
Žádost sl. Švíbkové bude řešena na příštím zasedání zastupitelstva. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
P. Rada Petr, Rada Jaroslav a Ivana Szabová podali žádost o oplocení parkoviště naproti 
restauraci U rybníku.  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 6/14/2006 



ZO bere na vědomí žádost a pověřuje starostu o projednání se stavebním úřadem , popř. 
právníkem. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Pan Zdražil žádá o zakoupení notebooku z důvodu nového vedení účetnictví 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 7/14/2006 
ZO souhlasí s nákupem notebooku. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
 
 
 
 
 
Příští zasedání ZO bude 8.9.2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                             Jednání skončeno:20.00 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing.Otto Zdražil                                         Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Ing. Zdeněk Hercik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 15/2008 ze dne 8.9.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil,  Šebek, Michálková, Kostial 
Omluveni: Hercik, 
Ověřovatele zápisu: Šebek, Zdaržil  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
 
Program jednání: 
 

1. Žádost o odprodej pozemku 
2. Schválení provozního řádu dětského hřiště 
3. Odložená žádost sl. Švíbkové 

 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/15/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Pan Hercik předložil ZO vypracovaný řád dětského hřiště 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/15/2008 
ZO schvaluje tento předložený návrh řádu dětského hřiště. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Paní Michálková podala žádost o odkup části pozemku PK 102/5 a části poz. p.č 86/6 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/15/2008 
ZO bere na vědomí žádost a pověřuje starostu vyvěšením záměru odprodat citované pozemky 
v žádosti. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Starosta obce předložil ZO odloženou žádost sl. Švíbkové, zda bude obcí poskytnuta dotace 
na zřízení kanalizační přípojky 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/15/2008 
Obec Březí nikdy neposkytovala dotaci na kanalizační přípojku a ani nyní nebude dotaci 
poskytovat. .Investice do instalaci DČS byla jednorázovou akcí při budování kanalizace a 
ČOV. V současné době vybírá obec příspěvek při připojení na kanalizaci ve výši 20 000,- Kč. 
Tento investiční příspěvek je určen na rozšíření, opravy a údržbu kanalizačního řadu a ČOV. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Příští zasedání ZO bude 29.9.2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                             Jednání skončeno:19.00 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing.Otto Zdražil                                         Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Ing. Václav Šebek 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 16/2008 ze dne 29.9.2008 
 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil,  Šebek, Michálková, Kostial, Hercik 
Omluveni:  
Ověřovatele zápisu: Kostial, Hercik  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
 
Program jednání: 
 

1. Můstek u rybníka 
2. Žádost o odprodej pozemku 
3. Žádost p. Ženatého 
4.  Poskytování knihovnických služeb v roce 2009 
5. Sběr nebezpečného odpadu a elektroodpadu a možnost svozu nadměrného odpadu 
6. Rozpočtové opatření 
7. Odkup PD ke stavbě vodovodu a geodetické zaměření obce 

 
 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/16/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Starosta obce přednesl návrh na řešení rekonstrukce mostu nad posledním rybníkem u 
koupaliště, s tím, že projekt , stavební povolení a ostatní potřebnou dokumentaci zajistí p. 
Moucha z firmy Povodí Labe 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/16/2008 
ZO souhlasí s návrhem starosty a pověřuje ho jednáním s p. Mouchou 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Paní Emilie Široká podala žádost o odprodej poz. st. 515 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/16/2008 
ZO bere na vědomí žádost a pověřuje starostu se zveřejněním záměru odprodat poz. st. 515 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Paní MUDr Dražná prostřednictvím Ing. Ženatého podala žádost o možnost využití pozemku 
st.230, 65/9 a 65/10 za účelem výstavby RD popř. přestavbu stávající chaty na objekt určený 
k rekreaci, výstavba rekr. objektu. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/16/2008 
ZO projednalo žádost p. Ženatého. Pozemky p.č. 65/9 a 65/10 jsou lesní pozemky a tedy 
určené k plnění funkcí lesa. Na poz. p.č.st. 230 by bylo možno provést přestavbuchaty pro 
rekreační účely při zachování současné velikosti pozemku, pro stavbu RD se velikost 
pozemku jeví jako nedostatečná 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 



 
Husova knihovna zaslala návrh smlouvy na poskytování knihovnických služeb na rok 2009 ve 
výši 7 040,- Kč. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/16/2008 
ZO souhlasí s tímto návrhem a pověřuje starostu podepsáním příslušné smlouvy. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
  
Dne 4.10.2008 bude uskutečněn svoz nebezpečného odpadu a elektroodpadu 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 6/16/2008 
ZO bere na vědomí informaci požaduje oznámení o svozu připomenout formou letáku do 
každé domácnosti a dále pověřuje starostu jednáním s firmou ASA o možnosti svozu 
nadměrného odpadu 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Pan Zdražil předložil ZO ke schválení rozpočtového  opatření 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 7/16/2008 
ZO bere na vědomí předložené rozpočtové opatření a toto schvaluje. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Pan Šebek přednesl návrh řešení vzniklé situace při případném odkupu PD ke stavbě 
vodovodu a geodetické zaměření obce.  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 7/16/2008 
ZO se seznámilo s návrhem p. Šebka  a souhlasí s odkupem geodetického zaměření v plné 
výši pořizovací ceny a PD ke stavbě vodovodu  za cenu poloviční pořizovacích nákladů.Tato 
nabídka obce platí do 30.10.2008. Starosta obce oznámí toto doporučeným dopisem spol. 
CDC, a.s. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
 
Příští zasedání ZO bude 6.10. 2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                             Jednání skončeno:21.00 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing.Zdeněk Hercik                                         Augustin Oppl - starosta                                                            
                                   Martin Kostial 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 17/2008 ze dne 
13.10.2008 
 

Přítomni:     Oppl,   Zdražil,  Šebek, Michálková, Kostial, Hercik 
Omluveni:  
Ověřovatele zápisu: Kostial, Hercik  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
Program jednání: 
 

1. Odprodej pozemku pí. Michálková 
2. Žádost o dotaci z POV na rok 2009 
3. Prezentace obce 

 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/17/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 

ZO byla projednána žádost pí. Michálkové o odprodej pozemků vyčleněných GP č. 432-
73/2008 a to poz p.č. 102/82 o výměře 145 m2 vyčleněný z poz. PK 102/5, poz st. 514 díl a) o 
výměře 41 m2 vyčleněný z poz. PK 102/5, poz.p.č.86/12 o výměře 5 m2 vyčleněný z poz. p.č. 
86/8,poz.p.č.86/11 o výměře 22 m2 vyčleněný z poz. p.č. 86/8 a poz. st. 514 díl b) o výměře 
18 m2 tedy celkem 231 m2. 
 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/17/2008 
Dle § 85 písm.a) zákona č.128/2000 Sb., o obcích  zastupitelstvo obce byl schválilo návrh 
starosty obce a to cena za jeden 1 m2 100,- Kč., cekem 23 100,- Kč. a to z důvodu, že výše 
zmíněné pozemky jsou užívány již od roku 1972, kdy byly zakoupeny manžely Pavlínkovými 
dle zachované kupní smlouvy avšak nebyl uskutečněn vklad do katastru nemovitostí. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 

Starosta obce podal návrh na čerpání dotací z POV na rok 2009 a to na opravu mostku nad 
posledním rybníkem na cestě do chat v předpokládané hodnotě 400 000,- Kč 
 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/17/2008 
ZO souhlasí s návrhem a pověřuje p. Oppla a p. Zdražila vypracováním příslušné žádosti a 
podání na MÚ v Říčanech. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 

Starosta obce předložil vypracovanou prezentaci obce pro firmu Proxima pro připravovanou 
publikaci o Středočeském kraji 
 

Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/17/2008 
ZO obce bere bez výhrad na vědomí tuto prezentaci a souhlasí aby byla zaslána firmě 
Proxima 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Příští zasedání ZO bude 3.11. 2008 od 18.00 hod. 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                             Jednání skončeno:20.00 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing.Zdeněk Hercik  
                                                                                                       Augustin Oppl - starosta                                                           
                                   Martin Kostial 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 18/2008 ze dne 3.11.2008 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil,  Šebek, Michálková, Kostial, Hercik 
Omluveni:  
Ověřovatele zápisu: Kostial, Hercik  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
Program jednání: 
 

1. Žádost o odprodej pozemku pí. Široká 
2. Cenový dodatek na svoz odpadu v roce 2009 
3. Smlouva o výkonu umělecké činnosti  
4. Žádost o odprodej pozemku , manž. Píšovi 

 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/1/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Paní Široká podala žádost o odprodej poz. st. 515 na kterém stojí její chata, který byl vyčleněn 
z poz. 102/2 GP 430-67/2008. Záměr odprodat výše uvedený pozemek byl zveřejněn dle § 39, 
odst.1 od 2.10.2008 do 17.10.2008. Navrhovaná cena zastupitelstvem obce za pozemek je 
500,- Kč m2.   
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/18/2008 
ZO podle § 85 písm. a) zákona o obcích schvaluje prodej poz. st. 515 za cenu 500,- Kč. za 
m2a pověřuje starostu obce vypracováním příslušné smlouvy a dalších  dokladů, které budou 
zapotřebí k převodu nemovitosti 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Od společnosti ASA došel dodatek smlouvy na svoz komunálního odpadu v roce 2009. 
Ceny dle tohoto dodatku budou následující: 
nádoba o obsahu: 110 l      vyvážená sezoně                 1 700,- Kč./rok 
                             110 l                     1 x 14 dní            1 400,- Kč./rok 
                             110 l                     týdně                   2 000,- Kč./rok       
                             240 l                     sezoně                 2 500,- Kč./rok  
                             240 l                     1 x 14 dní            1 700,- K4./rok 
                             240 l                     týdně                   3 100,- Kč./rok 
        kontejner       1100 l                     1 x 14 dní         7 600,- Kč./rok 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/18/2008 
ZO bere na vědomí dodatek smlouvy a pověřuje starostu tento dodatek podepsat. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Obci Březí byla předložena  nabídka na uspořádání  dětské vánoční show  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/18/2008 
ZO po projednání  nabídky  agentury Nordproduktion souhlasí s jejím uspořádání a pověřuje 
starostu obce podepsáním smlouvy o výkonu umělecké činnosti s výše uvedenou agenturou. 
dětská show se uskuteční dne 13.12.2008 v restauraci U rybníku od 15.00 hod. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 



 
 
Manželé Píšovi podali žádost o odprodej části lesního pozemku p.č. 117/6 o výměře cca 
200m2  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/18/2008 
ZO nesouhlasí s odprodejem lesního pozemku. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Paní Jana Javůrková podala žádost o zařazení poz. p.č. 393 v k.ú. Březí o zařazení do 
územního plánu obce  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/18/2008 
ZO bere na vědomí tuto žádost a ukládá ji na obecním úřadě a bude řešena v případě zadání 1 
změny úz. plánu obce. 
Hlasování: pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                             Jednání skončeno:20.15 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing.Václav Šebek  
                                                                                                       Augustin Oppl - starosta                                                           
                                   Martin Kostial 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 19/2008 ze dne 
24.11.2008 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil,  Michálková, Kostial, Hercik 
Omluveni: Šebek 
Ověřovatele zápisu: Kostial, Oppl  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
Program jednání: 
 

1. Dotace pro knihovnu 
2. Žádost pí. Michálkové o splátky 
3. Žádost o vyjádření k PD na nástavbu domu č.p. 92 

 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/19/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Starosta obce předložil zastupitelstvu návrh na žádost o dotaci na knihovnu ve výši 70 000,- 
Kč.na pořízení nového mobiliáře. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/19/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s návrhem starosty a zároveň ho pověřuje k vyřízení patřičných 
dokladů včetně podání žádosti. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Pí. Michálková předložila žádost o možnost zaplatit pozemky, které byly scváleny k prodeji 
UZO č. 3/17/2008 ve třech splátkách 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/19/2008 
ZO souhlasí s tím, že první splátka bude uhrazena při podpisu smlouvy, další k 1.1.2009 a 
poslední k 1.2.2009. Každá splátka bude ve výši 7 700,- Kč.  
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Pí. Michálková předložila ZO PD na přístavbu RD č.p. 92 v obci Březí 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/19/2008 
ZO nemá žádných výhrad k předložené dokumentaci a souhlasí její realizací. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Příští zasedání ZO bude 1.12.2008 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                             Jednání skončeno:20.15 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Augustin Oppl  
                                                                                                       Augustin Oppl - starosta                                                           
                                   Martin Kostial 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 20/2008 ze dne 1.12.2008 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil,  Michálková, Kostial, Hercik 
Omluveni: Šebek 
Ověřovatele zápisu: Kostial, Hercik  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
Program jednání: 
 

1. Zvýšení odměny pí. Václavkové za vedení knihovny 
2. Odměna pí. Michálkové 
3. Cenová nabídka od fy. BAOBAB 
4. Dětské odpoledne 
5. Informace starosty 

 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/20/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Pan Hercik podal návrh na zvýšení odměny za vedení knihovny paní Václavkové na rok 2008 
ve výši 7 000,- Kč. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/20/2008 
ZO souhlasí s návrhem pane Hercika Paní Václavkové bude na rok 2008 vyplacena odměna 
za vedení knihovny ve výši 7 000,- Kč. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce předložil návrh na vyplacení odměny paní Michálkové ve výši 3 000,- Kč. za 
rok 2008 za administrativní práce. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/20/2008 
ZO souhlasí s předloženým návrhem. Paní Michálkové bude vyplacena odměna ve výši 
3 000,- Kč. za administrativní práci za rok 2008. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Od fy BAOBAB došla cenová nabídka na ošetření lípy na poz. p.č. 647/5 naproti č.p. 7 a to ve 
výši 10 600 ( bez DPH) 
Ořezání 5 lip na návsi ( tři kolem tel. budky a 2  u č.p. 13) a to ve výši 12 000,-Kč. ( bez 
DPH) 
Pořezání proschlé lípy u kostela a ořezání větví  ( 4 lípy) aby byl zachován průjezdný profil 
pro vozy fy. ASA při vyvážení popelnice od kostela a to ve výši 6 20,- Kč. ( bez DPH) 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/20/2008 
ZO bere na vědomí cenovou nabídku a pověřuje starostu vypracovat objednávku na ošetření 
lípy naproti č.p. 7 tak, aby práce byly provedeny do konce roku 2008. 
Ostatní ošetření lip bude zastupitelstvo řešit jinou cestou ( cenová nabídka je příliš vysoká)  
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Byl projednán průběh dětského odpoledne dne 13.12.  
 



Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/20/2008 
Dětské odpoledne proběhne dne 13.12.2008 od 15.00hod. Vstupné na tuto akci bude 
dobrovolné.Starosta obce a pí. Michálková zajistí cca 50 balíčků pro děti. ZO provede 
případné další kroky ke zdárnému průběhu akce. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce informoval ZO že byla podána žádost o dotaci na knihovnu ve výši 63 000,- Kč. 
Firma Nepo instalovala na dětské hřiště bonusovou atrakci ve výši 12 000,- Kč. Bonus číní 
10 000,- Kč. a obec doplatí 2 000,- Kč. 
 
Příští zasedání ZO bude 8.12.2008 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                             Jednání skončeno:20.00 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Zdeněk Hercik  
                                                                                                       Augustin Oppl - starosta                                                           
                                   Martin Kostial 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE B ŘEZÍ č. 21/2008 ze dne 
30.12.2008 
 
Přítomni:     Oppl,   Zdražil,  Michálková, Kostial, Šebek 
Omluveni: Hercik 
Ověřovatele zápisu: Kostial, Zdražil  
Jednání zahájeno: 18.00hod. 
Program jednání: 
 

1. Rozpočtové opatření č.2 
2. Smlouva s Husovou knihovnou 
3. Pozemek 391/3 
4. Inventarizace majetku 
5. Rozpočtové provizorium 
6. Dopisy od FK Meteor Březí 
7. Smlouva o neinvestičních nákladů na žáky ZŠ Praha 4 

 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 1/21/2008 
ZO bere na vědomí a souhlasí s programem zasedání 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Pan Zdražil předložil ZO rozpočtové opatření č.2 
 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 2/21/2008 
ZO bere na vědomí a schvaluje rozpočtové opatření č.2 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Starosta obce jednal s ředitelem Husovy knihovny o výši knihovního příspěvku. Z původních 
7 040,- Kč. , které byly schváleny UZO č. 5/16/2008 byla dohodnuta nová částka ve výši 
4 576,- Kč. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 3/21/2008 
ZO ruší UZO č. 5/16/2008 a souhlasí s novou částkou ve výši 4 576,- Kč. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce předložil návrh na zrušení UZO 3/12/2008, kterým byl schválen odkup 
pozemku ZE PK 391/3.Na pozemku je v současné době zástavní právo a odkup pozemku je 
v současné době riskantní.  
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 4/21/2008 
ZO bere na vědomí tuto informaci UZO č. 3/12/2008 a nesouhlasí s odkupem výše uvedeného 
pozemku. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
Starosta obce navrhl inventarizační komisy ve složení p. Zdražil,p. Hercik a p. Kostial 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 5/21/2008 
ZO schvaluje navrženou inventarizační komisy a pověřuje p. Zdražila vypracováním 
potřebných písemností. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 



 
V současné době není schválen rozpočet obce na rok 2009. Starosta obce navrhuje ke 
schválení rozpočtové provizorium. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 6/21/2008 
ZO schvaluje hospodaření obce v roce 2009 podle rozpočtového provizoria do schválení 
rozpočtu na rok 2009, nejdéle však do 31.3.2009 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Od FK Meteor Březí došly dva dopisy se žádostí o fin. příspěvek na stavbu plotu,dětské hřiště 
a žádost o povolení oplocení hřiště 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č.7 /21/2008 
ZO bere na vědomí žádosti a pověřuje starostu obce obesláním FK Meteor Březí k jednání 
dne 12.1.2009 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 
Od MČ Praha 11 došla smlouva a faktura o úhradě neinvestičních nákladů za rok 2007. 
Usnesení zastupitelstva obce Březí č. 8/21/2008 
Po provedené kontrole bylo zjištěno, že vystavená faktura odpovídá skutečnosti ZO pověřuje 
starostu obce podpisem smlouvy a proplacení faktury. 
Hlasování: pro – 5, proti – 0, zdržel se – 0. 
 
 ZO souhlasí provedením   skartování účetních dokladů starších 5ti let dle směrnice.  
 
 
 
Příští zasedání ZO bude 19.1.2009 
 
Zapsal : Marcela Michálková                                             Jednání skončeno:20.45 hod 
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Ott Zdražil  
                                                                                                       Augustin Oppl - starosta                                                           
                                   Martin Kostial 
 
 


